

No. 8359. CONVENTION ON THE SETTLEMENT OF INVESTMENT DISPUTES BETWEEN STATES AND NATIONALS OF OTHER STATES. OPENED FOR SIGNATURE AT WASHINGTON ON 18 MARCH 1965<sup>1</sup>

N° 8359. CONVENTION POUR LE RÈGLEMENT DES DIFFÉRENDS RELATIFS AUX INVESTISSEMENTS ENTRE ÉTATS ET RESSORTISANTS D'AUTRES ÉTATS. OUVERTE À LA SIGNATURE À WASHINGTON LE 18 MARS 1965<sup>1</sup>

EXCLUSION of certain territories from the application of the Convention

*Notice under article 70 of the Convention received by the International Bank for Reconstruction and Development on:*

19 June 1973

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND

(In respect of the British Indian Ocean Territory, the Pitcairn Islands, the British Antarctic Territory, the Sovereign Base areas of Cyprus, and the New Hebrides.)

*Certified statement was registered by the International Bank for Reconstruction and Development on 28 August 1973.*

EXCLUSION de certains territoires de l'application de la Convention

*Notification en vertu de l'article 70 de la Convention reçue par la Banque internationale pour la reconstruction et le développement le:*

19 juin 1973

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD

(En ce qui concerne le Territoire britannique de l'océan Indien, les îles Pitcairn, la Terre antarctique britannique, les zones de souveraineté de Chypre et les Nouvelles-Hébrides.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par la Banque internationale pour la reconstruction et le développement le 28 août 1973.*

No. 8791. PROTOCOL RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. DONE AT NEW YORK ON 31 JANUARY 1967<sup>2</sup>

N° 8791. PROTOCOLE RELATIF AU STATUT DES RÉFUGIÉS. FAIT À NEW YORK LE 31 JANVIER 1967<sup>2</sup>

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

28 August 1973

GABON

ADHÉSION

*Instrument déposé le:*

28 août 1973

GABON

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 575, p. 159; for subsequent actions, see references in Cumulative Index Nos. 8 to 11, as well as annex A in volumes 754, 777, 792, 842, 850 and 871.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 606, p. 267; for subsequent actions, see references in Cumulative Index Nos. 9 to 11, as well as annex A in volumes 751, 764, 771, 774, 790, 795, 808, 820, 822, 826, 856 and 884.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 575, p. 159; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 8 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 754, 777, 792, 842, 850 et 871.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 606, p. 267; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n°s 9 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 764, 771, 774, 790, 795, 808, 820, 822, 826, 856 et 884.